
"O nee, het is een vogel!" 

  

"Wij hebben dit al een keer 
getest en toen ging onze raket 
omhoog en kwam ie ook 
gewoon weer omlaag", zijn de 
woorden waarmee Jeroen 
Nobel de deelnemers en het 
publiek gerust wil stellen. 
Nobel is één van de vijf 
organisatoren van de 
raketlanceerwedstrijd die 
vorige week woensdag op 
Sportveld Noord gehouden 
werd. Deze wedstrijd 
bedachten de 
studieverenigingen samen ter 
gelegenheid van het negende 
lustrum van de TU/e. Rond 
drie uur wordt de eerste raket 
van een groep deelnemers 
gelanceerd. Hij schiet zo hoog 
de lucht in, dat hij even niet 
meer te traceren is. Nobel wil 
het toegestroomde publiek 
behoeden voor een aanvaring 
met een naar beneden 
vallende raket. Bij de 
eerstvolgende raket roept 
Nobel: "Ja, ik zie al mensen 
wijzen, ja daar gaat ie, o nee, 
het is een vogel". 
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